[bookmark: _GoBack]006332 SPE4040型丝印网框起落把手 
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在丝网印刷过程中，提起网框与落下网框都是直接抓着网框边缘，有时会造成油墨沾手
的问题，特别是对网框材料20毫米左右的网板，印刷台面过大，网版小于印刷台面，提起网板时，因网框材料太小不好抓起，使用这款丝印网框把手即可有效解决这些问题，安装这款把手可使提起网框与落下网框方便，快捷，轻松。
In the process of screen printing, lifting and falling the frame are directly holding the edge of the frame, sometimes resulting in ink smacking problems, especially in screen frame material about 20 mm, print pallet is too big, screen plate smaller than printing pallet, when lifting the screen plate ,it is difficult to grab because of the small material. Using this kind handle can effectively solve these problems, installing the handle is convenient, quick and easy to lift and fall the frame.
安装该把手不损伤丝网与网框，
Installing the handle will not damage the mesh and frame.
该网框把手可直接夹在网框的任何位置上，适合网框材料最大35*40毫米，最小20*20
毫米内的各种铝合金，铁制，木质网框。
The frame handle can be directly clamped in any position of the frame, and it is suitable for the frame material 35* 40mm maximum, 20* 20mm minimum in various aluminum alloy, iron, wood frame.
两种安装方式，可安装在网框上部，也可安装网板侧面。
上部红色把手与前部挡板固定网板，保证网板牢牢固定在把手上。
Two installation methods, it can be installed in the upper part of the screen frame, and it also can be installed on the side of the frame.
Red handle on the upper side and front of the screen plate to fix the screen plate, ensure that the screen plate firmly fixed on the handle
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